
 
 

 

Vodja PS SLS Jakob Presečnik: »Sava nam je vzela prijatelje, 
spominov nam ne more.« 

 
V soboto, 3. julija, sta minili dve leti od tragične nesreče na 
Savi, ko je v spustu pri HE Blanca izgubilo življenje 13 
udeležencev. Med njimi sta bila tudi dva, s katerima je bila 
Slovenska ljudska stranka še posebej tesno povezana - župan 
Občine Sevnica in poslanec SLS Kristijan Janc ter občinski 
svetnik v Občini Sevnica in predsednik KS Boštanj Marjan 
Kogovšek. »Še predobro se spominjam začetka tistega julija. 
Bili so ravno tako lepi, sončni, poletni dnevi, kot jih 
doživljamo zdaj, in zdelo se je, kot da je pred nami dolgo 
brezskrbno poletje, ko se bomo pripravljali na državnozborske 
volitve. Nato pa nas je udarilo – Slovenija je nenadoma 
izgubila 13 mladih in energičnih ljudi, med drugimi naša 
prijatelja in kolega Kristijana Janca in Marjana Kogovška. 
Kristijan je bil kljub začetku poletja v polnem delovnem 
zagonu, ravno v tistem času je dobil dodatno zadolžitev kot 
predsednik volilnega štaba. Še danes težko izrazim z 
besedami, kako hudo nam je bilo v tistih dneh. Izgubili smo 
dobrega prijatelja, sodelavca, kolega, ki je vedno znal pomiriti 
še tako razgreto debato in z nalezljivo dobro voljo vedno 
deloval konstruktivno,« se spominja vodja PS SLS Jakob 
Presečnik. 
Za vse v SLS začetek julija nikoli več ne bo enak – vedno se 
bomo spominjali žrtev tragične nesreče pri HE Blanca, ki je 
tako kruto in nenadoma prerezala življenja toliko delovnih 
ljudi na vrhuncu svojih življenj. »Res, življenje in naše delo 
gresta dalje, a spomini ostajajo. Tisti lepi – na vse preživete 
trenutke in skupno delo, obenem pa tisti grenki – 
osredotočeni na tisti julij, ko kar nismo mogli doumeti, kaj se 
je zgodilo,« pravi Presečnik, ki dodaja: »A Kristijanova energija 
živi z nami dalje. Ves čas se v Poslanski skupini SLS in v 
stranki trudimo delovati tako, kot je on živel – veselo, 
energično, optimistično, z mislijo na jutri in na boljše življenje 
za vse. Prepričan sem, da je to najlepši poklon spominu na 
njegovo življenje in delo.« 
Občina Sevnica je sicer v soboto popoldne pripravila 
polaganje vencev na prostoru ob HE Blanca, ki se ga je poleg 
vodstva Občine Sevnica in ostalih, ki so se prišli poklonit 
spominu na preminule, udeležil tudi podpredsednik in 
poslanec SLS Franc Bogovič, sicer župan Občine Krško in tudi 
udeleženec tragičnega spusta po Savi. Kasneje so se v cerkvi 
sv. Nikolaja v Sevnici udeležili še svete maše za vse, ki so 
izgubili življenje 3. julija 2008. 

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 6. JULIJA DO 12. JULIJA 
2010 
Torek, 6. julij 2010: 

 ob 9. uri nadaljevanje 26. izredne seje Državnega zbora RS 



 ob 14. uri 12. redna seja Preiskovalne komisije za ugotavljanje politične odgovornosti nosilcev javnih funkcij 
zaradi suma, da so bili vpleteni v financiranje spornih menedžerskih prevzemov gospodarskih družb 
Istrabenz, holdinška družba, d. d. in Pivovarna Laško, d. d., katere član je poslanec SLS Gvido Kres 

 ob 14. uri 66. seja Komisije Državnega sveta za državno ureditev, katere člana sta državna svetnika SLS 
Darko Fras in Jože Slivšek 

 ob 15. 30 uri 39. seja Interesne skupine lokalnih interesov, katere člani so državni svetniki SLS Darko Fras, 
Vincenc Otoničar in Jože Slivšek 

 ob 16.30 uri 2. redna seja SŽZ pri SLS v prostorih Tajništva SLS, Ljubljana 
 

Sreda, 7. julij 2010: 
 ob 9. uri 13. redna seja Preiskovalne komisije za ugotovitev politične odgovornosti zaradi suma klientelizma 

in koruptivnega ravnanja ministra za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo Gregorja Golobiča, katere član je 
poslanec SLS Franc Pukšič 

 ob 10. uri 41. redna seja Odbora za zunanjo politiko, katerega član je namestnik vodje PS SLS mag. 
Radovan Žerjav 

 ob 11. uri novinarska konferenca OO SLS Šmartno ob Paki ob najavi županske kandidature Franca Fužirja, 
Hiša mladih, Šmartno ob Paki 

 ob 12. uri 28. seja Državnega sveta Republike Slovenije 
 ob 16. uri 11. nujna seja Odbora za promet, katerega član je poslanec SLS Janez Ribič 
 ob 17. uri 15. nujna seja Odbora za zdravstvo, katerega član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 

 
Četrtek, 8. julij 2010: 

 ob 9. uri 14. redna seja Preiskovalne komisije za ugotovitev politične odgovornosti zaradi suma klientelizma 
in koruptivnega ravnanja ministra za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo Gregorja Golobiča, katere član je 
poslanec SLS Franc Pukšič 

 ob 9. uri 4. redna seja Preiskovalne komisije za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev javnih funkcij, ki 
so sodelovali pri pripravi in izvedbi gradbenih investicij javnega pomena na področju izgradnje avtocest in 
objektov gospodarske javne infrastrukture, financiranih s sredstvi iz državnega proračuna, katere član je 
poslanec SLS Janez Ribič 

 ob 10. uri 62. redna seja Odbora za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 
 ob 10. uri novinarska konferenca MO SLS Koper ob najavi županske kandidature Olge Franca, Središče 

Rotunda, Koper 
 ob 12. uri 18. nujna seja Odbora za delo, družino, socialne zadeve in invalide, katerega član je vodja PS SLS 

Jakob Presečnik 
 ob 14. uri 25. nujna seja Odbora za finance in monetarno politiko, katerega podpredsednik je namestnik 

vodje PS SLS mag. Radovan Žerjav 
 
Petek, 9. julij 2010: 

 ob 8. uri 63. redna seja Odbora za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 
 ob 10. uri začetek 19. redne seje Državnega zbora RS 

 
Nedelja, 11. julij 2010: 

 ob 10. uri občni zbor OO SLS Dobrna 
 ob 10.30 uri občni zbor OO SLS Braslovče 

SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
POSLANEC SLS FRANC PUKŠIČ: PREISKOVALNA KOMISIJA NAJ POZOVE SODIŠČE K IZREKU DENARNE 
SANKCIJE ZOPER ZORANA JANKOVIĆA ZARADI ODHODA Z ZASLIŠANJA. 
Ljubljana, 2. julij 2010 – Poslanec SLS Franc Pukšič predsednici preiskovalne komisije za t. i. visoke gradnje Alenki 
Jeraj predlaga čimprejšnje sprejetje sklepa preiskovalne komisije, s katerim se sodišču predlaga izrek sankcije z 
denarno kaznijo po Zakonu o kazenskem postopku zoper Zorana Jankovića, ki je kot priča včeraj sredi postopka 
zaslišanja brez dovoljenja zapustil zaslišanje v zvezi s spremembami Izvedbenega prostorskega načrta (IPN) Ljubljana 
pred parlamentarno preiskovalno komisijo. Po Pukšičevem prepričanju nedopusten odhod Zorana Jankoviča kot priče 
sredi postopka zaslišanja pred preiskovalno komisijo pomeni hkrati tudi grobo nespoštovanje zakonodajne veje 
oblasti in žalitev Državnega zbora RS, za kar bi bilo prav, da se župan MO Ljubljana tudi opraviči. ...več 

SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
SLS: MINISTER ZA PROMET NAKAZAL SVOJO NAKLONJENOST LOGISTIČNEMU HOLDINGU 
Če država že razmišlja o javno-zasebnem partnerstvu pri investicijah, potem ji za takšne načrte ni potreben slovenski 
logistični holding 
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Ljubljana, 5. julij 2010 - Čeprav je minister za promet in 
podpredsednik SD dr. Patrick Vlačič danes po 
informativnem sestanku SD o logističnem povezovanju 
slovenskih transportnih podjetij poudaril, da nobena 
odločitev o morebitnem oblikovanju logističnega 
holdinga še ni bila sprejeta, pa je vseeno nakazal, da je 
tej ideji naklonjen ter da si želi združevanja slovenske 
logistične dejavnosti. V SLS smo prepričani, da celoten 
transportni sektor v Sloveniji ne potrebuje sanacije s 
strani države, kot je s komentiranjem nekaterih 
poslovnih rezultatov namigoval dr. Vlačič, ampak so 
daleč največji problem ravno Slovenske železnice. 
Reševanje tega problema na način umeščanja v holding 
se nam v SLS prav iz tega vidika ne zdi primeren, saj 
lahko veliko težav povzroči tudi ostalima podjetjema 
Luki Koper in Intereuropi. Gotovo je gospodarska kriza 
prizadela tudi omenjeni podjetji, vendar za izboljšanje 
svojega poslovanja ne potrebujeta državne pomoči in 
posebnih ukrepov, medtem ko so Slovenske železnice 
zelo »bolna« gospodarska družba, ki prav gotovo ne 
spada v okvir ostalih dveh. Prav zato jo moramo 
obravnavati ločeno. SLS se zato pridružuje mnenju 
sindikatov, ki so holdinškemu združevanju izrazito 

nenaklonjeni. ...več 

 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: NLB NI IGRAČA, JE STEBER SLOVENSKEGA BANČNEGA 
SISTEMA 
Prodaja NLB je dejanje obupa, država naj raje zagotovi primeren poslovni nadzor, usmerjen v minimiziranje stroškov, 

učinkovito obvladovanje tveganj bančnega poslovanja in kakovostno upravljanje. 
Ljubljana, 2. julij 2010 – V Poslanski skupini SLS smo včeraj vložili zahtevo za sklic nujne 
seje Odbora za finance in monetarno politiko v Državnem zboru RS. Po govoricah, ki 
zadnje dni curljajo v javnost, namreč Vlada RS načrtuje odprodajo državnih deležev v 
NLB tujemu strateškemu partnerju. »V SLS ostro nasprotujemo takšnim hipnim in slabo 
premišljenim odločitvam, zato želimo, da se že na pristojnem odboru stvari okoli prodaje 
naše največje banke v popolnosti razčistijo,« pravi predsednik SLS mag. Radovan Žerjav.  
...več 

 

PREDSEDNICA SKZ PRI SLS MIHAELA LOGAR: »PRIČAKUJEMO HITRE IN JASNE ODGOVORE TER REŠITVE 
GLEDE NERAZUMNEGA IN PO NAŠEM MNENJU NEUPRAVIČENEGA POVEČANJA DAVČNIH OBVEZNOSTI ZA 

KMETE!« 
Ljubljana, 30. junij 2010 – Na včerajšnji prvi seji 
Izvršilnega odbora SKZ pri SLS so prisotni 
razpravljali o več temah, med katerimi pa so 
izpostavili predvsem sledenje pridelave hrane, 
problematiko zavarovanja kmetijskih površin, 
samooskrbo s hrano v Sloveniji ter problematiko 
prodaje pridelkov, kjer večino dohodka poberejo 
trgovci. Obširno pa so se posvetili trenutno najbolj 
pereči temi, in sicer lanski odmeri davčnih 
obveznosti iz kmetijstva za zavezance, ki imajo kot 
lastniki kmetijskih in gozdnih zemljišč pripisane 
dohodke iz osnovne kmetijske in gozdarske 
dejavnosti. »Naš poslanec Franc Bogovič, ki je 
obenem tudi predsednik Odbora DZ RS za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, je na to temo 
na junijski redni seji Državnega zbora RS sicer 
zastavil ustno poslansko vprašanje ministru za 

kmetijstvo Dejanu Židanu in ministru za finance dr. Francu Križaniču. A slednjega ni bilo, s kmetijskega ministrstva pa 
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žal nismo dobili zadovoljivega odgovora,« pravi Mihaela Logar, predsednica SKZ pri SLS, ki je prepričana, da je 
»nemogoče, da je prišlo do tako povečanih izplačil subvencij. Nekje v zajemu podatkov je moralo priti do napake, saj 
ne najdemo kmetov, ki naj bi dobili večje izplačilo subvencij, čeprav je po zatrjevanju MKGP prišlo do enkratnega 
povečanja izplačanih subvencij – s 73 na 147 milijonov evrov.« Tako Logarjeva napoveduje, da bodo zahtevali 
natančne podatke o izplačilu subvencij tudi od Agencije za kmetijske trge in razvoj podeželja, saj bi tudi po razlagi 
ministrstva novi prispevki lahko bili večji le za enkrat, a so povečini trikratni ali štirikratni. ...več 

 
O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 

OBELEŽJE 10. OBLETNICE NG SLS 
Nova generacija SLS je 1. Julija 2010 dopolnila deset let. V tem času sta se 
pred desetimi leti združila podmladka Slovenske ljudske stranke in 
Slovenskih krščanskih demokratov. V teh letih od nastanka je bila Nova 
generacija SLS prostor za podobno misleče ljudi s skupnimi cilji in željo po 
njihovi uresničitvi. Tako smo v preteklosti izpostavili veliko vprašanj, ki so se 
neposredno ali posredno dotikala naše generacije, kot na veliko vprašanj v 
zvezi s problematiko mladih in družbeno šibkejših družbenih skupin aktivno 
opozarjamo tudi danes,  rešitve le-teh pa bodo zelo pomembne za našo 
prihodnost.  
Ob tej priložnosti je prav, da podam kratko analizo delovanja naše 
organizacije. Bistvena prednost, ki jo ima NG SLS je široka paleta nazorov 
našega članstva. V našem podmladku najdemo popoln spekter desne 
sredine s poudarkom tako na desni kot na sredini. Naše vrste sestavljajo 
tako tradicionalno–konservativno naravnani članice in člani, kot tudi 

liberalno-moderno usmerjeni pripadniki naših vrst. To je osnova za neko ljudsko politiko, ki jo vodi tudi matična 
stranka in ima po mojem mnenju glede na politično krizo v RS tudi edino taka politika jasno prihodnost. Zaradi širine 
nazorov je včasih proces podajanja ogovorov na vrednostna vprašanja časovno zahtevnejši, vendar temeljitejši in 
življenjski. 
Ravno tako kot v matični stranki bo moral tudi vsak posameznik v NG SLS postaviti interes organizacije pred lasten 
interes, drugače bo boj med individualnimi interesi premagal obči interes organizacije, in ta bo le stagnirala.  
Ob tej okrogli obletnici in prvi desetletnici moram obvezno izpostaviti zaskrbljenost nad zastopanostjo članic in članov 
podmladka v »odrasli« politiki. Popolnoma kredibilno lahko trdim, da se je v preteklosti v podmladku kalilo kar nekaj 
osebnosti, ki bi lahko kredibilno zastopale naše barve v »odrasli« politiki, pa temu žal ni tako. Tudi v ostalih političnih 
opcijah se čuti upad generacije med 30-40 let na ključnih pozicijah, kar je škoda za razvoj slovenske politike in 
države. 
Naj na koncu voščim vsem članom in članicam NG SLS vse najboljše v prihodnjih 10 letih! 
 

Bor Zgonc, predsednik Nove generacije SLS 
 
VODJA POSLANSKE SKUPINE SLS JAKOB PRESEČNIK SE JE 
UDELEŽIL 50. SKOKA ČEZ KOŽO 
V Velenje je običaj sprejemanja novincev v rudarski stan po starem 

. julija, potekala 

 

OO NG SLS PIVKA OPOZARJAL NA RUMENA POLJA

češkem običaju iz 16. stoletja prišel po 2. svetovni vojni. Prvi skok čez 
kožo se je zgodil pred Domom kulture 3. julija 1961, ko je šolanje 
zaključila prva generacija učencev v tedanji Industrijski rudarski šoli. V 
petdesetih letih je tako čez kožo skočilo 3.373 novincev, letos pa je v 
rudarski stan simbolično čez sod skočilo 64 novincev. 
Na Mestnem stadionu v Velenju, kjer je v petek, 2
osrednja prireditev v počastitev 135-letni tradiciji odkopavanja premoga 
v Šaleški dolini se je dogodka udeležil tudi vodja Poslanske skupine SLS 
Jakob Presečnik. Častni skok je tokrat uspešno opravil tudi predsednik 
Vlade RS Borut Pahor. 

 



V organizaciji OO Nove generacije SLS 
Pivka in Zveze paraplegikov Slovenije je 
25. junija stekla akcija - Rezervirano
rumeno

 za 

 
ot 

o 
je 

niso 

! Z akcijo so želeli opozoriti na 
vsakdanje probleme invalidnih oseb kot 
udeležencev v prometu. 
Člani Nove generacije SLS so pod 
vodstvom predsednika Andreja Sedmaka
postavili stojnico, kjer so tako s pisno k
ustno besedo opozarjali na problem 
parkirnih mest, ki so namenjena izključno 
invalidom. Vse prepogosto se dogaja, da s
rumena polja, ki so označena za parkiran
vozil invalidov, zasedena z vozili, ki 
upravičena do teh mest. Invalidom je tako 
posledično prikrajšan lažji dostop do 
institucij, ki jih želijo obiskati. Predsednik 
Društva invalidov iz Pivke Aleksander 
Nadoh in Srečko Petkovšek, član društva 
invalidov Postojna in član Zveze 

paraplegikov Istre in Krasa sta v pogovoru  s  predsednikom OO SLS Pivka Andrejem Godino in županom občine Pivka 
Robertom Smrdeljem  ugotavljala, da je še vedno pri veliko voznikih prisotna vozniška nekultura. Župan občine Pivka 
Robert Smrdelj  jima je obrazložil, da v občini sicer namenjajo veliko pozornosti invalidnim občankam in občanom, 
zato je veliko  prostorov rezerviranih izključno za invalide, vendar parkiranje na njih vse pogosteje postaja neke vrste 
»nacionalni šport«, čeprav država v Zakonu o varnosti v cestnem prometu prepoveduje parkiranje na označenem 
parkirnem mestu za invalide, razen za osebe, ki so nosilci veljavnih invalidskih kart oziroma za njihove spremljevalce 
(te določa 4. odstavek 53. člena istega zakona). Srečko Petkovšek je  mimoidočim potožil, da ustrezne službe ne 
izvajajo nadzora nad nepravilnim parkiranjem, če pa jo že, so pa kazni tako smešno nizke, da ne prispevajo k 
prevzgoji voznikov.  
Čeprav je bila tovrstna akcija prva v organizaciji podmladka SLS, bi se morala po besedah navdušenih mimoidočih 
občank in občanov večkrat tudi ponoviti. Priti bi nam morala v »kri«, tako da bi tudi ne-invalidni občani razumeli 
pomen rumenih prečnih črt, zarisanih ob parkirnem prostoru z znakom invalidskega vozička. Zavedajmo se, da so 
med nami tudi ljudje, ki so zaradi bolezni, nezgode ali mogoče kakšne druge težave priklenjeni na invalidski voziček. 
Naj za zaključek povzamemo misel župana Občine Pivka Roberta Smrdelja: »Te osebe potrebujejo več manevrskega 
prostora zaradi svoje neokretnosti. Spoštujmo njihovo drugačnost in jim vsaj na ta način skušajmo pomagati.« 

 
TEDEN PODEŽELJA NA LOŠKEM  
Ogled in sodelovanje na »Tednu podeželja 
na Loškem« je bil poseben dogodek za 
članice in člane Folklorne skupina Gradina 
iz Ilirske Bistrice. Letošnje junijsko 
sodelovanje na tem dogodku jih je 
popeljalo v Škofjo Loko, kjer so na 
sodelovali s spletom plesa iz domačih 
krajev kot Slovenske Istre, petjem, pa tudi 
igrano besedo - skečem. Mimoidočim 
obiskovalcem pa so ponudili v pokušino 
jed, značilno za predel Brkinov »kromp
zelnici«. Še posebej smo bili veseli, saj so se 
ob našem kulinaričnem kotičku srečali in 
zadržali Anton Bogataj, predsednik Zveze 
upokojencev pri SLS, mag. Miran Naglič, 
direktor Urada za svetovanje pri KGZS, in 
Tonjo Janežič, tajnik RO SLS KRAS. Skupaj 
s člani in članicami folklornega društv
Gradina so si nazdravili in preizkusili 

dobrote z Ilirskobistriškega.  

prireditvi 

ir v 

a 

 
V PIVKI  KRES OB DNEVU DRŽAVNOSTI  
OO SLS Pivka je 25. junija 2010 pripravila tradicionalno praznovanje Dneva državnosti ob 
športni dvorani Skala v Pivki. S pomočjo Pivških gasilcev sta župan Občine Pivka Robert 
Smrdelj in predsednik SLS OO Pivka  Andrej Godina  ob mraku prižgala kres, člani SLS 
Pivka in Nove generacije SLS Pivka pa so poskrbeli za druženje občanov ob dobri kapljici in 
domači joti. Ob harmoniki so nekateri tudi zaplesali. Druženje se je končalo pozno v noč, 
praznovanja pa s tem še ni bilo konec. Naslednji dan, 26. junija, je sledil enodnevni izlet na 



Koroško in obisk Občine Šentjanž pri Rožu, kjer so goste iz Pivke sprejeli zamejski Slovenci, ki so v marcu obiskali 
Pivko in Košano. Zamejski Slovenci so razkazali lepote pod Karavankami, z županom Robertom Smrdeljem pa so še 
posebej poklepetali o problematiki Slovencev  na Koroškem. Nato so goste iz OO SLS Pivka popeljali v Borovlje, kjer je 
Prosvetno Slovensko društvo v režiji Bogomirja Verosa zaigralo igro Martina Krpana  2. del, po istoimenski knjigi, ki so 
jo  prejeli v dar od Košanskega okteta, ko so ti gostovali na njihovem Novoletnem koncertu. Druženje se je končalo na 
prazniku vrtnic, kjer jih je sprejela županija Sonya Feinig, Košanski oktet pa je v kulturnem programu sodeloval s 
svojim nastopom. Člani SLS OO Pivka so zamejce presenetili z degustacijo pravega domačega pršuta. 
Člani OO SLS Pivka so praznik Dan državnosti zaključili v veselem vzdušju in vrnitvi v poznih večernih urah domov. 

 
SLS UTRINKI IZ DELA POSLANSKE SKUPINE 

 
PONOVNO VROČA RAZPRAVA O PREDLOGU DRUŽINSKEGA ZAKONIKA 
V torek, 29. junija, je na seji Odbora DZ RS za delo, družino, socialne zadeve ter 
invalide ponovno potekala vroča razprava o predlogu Družinskega zakonika. 
Seje se je udeležil tudi član odbora, vodja PS SLS Jakob Presečnik, ki je izrazil 
razočaranje nad dejstvom, da pristojno ministrstvo ni pripravilo korekcije v 
definiciji družine v 2. in 3. členu tega dokumenta. Ponovno je poudaril, da je 
predlog Družinskega zakonika v vseh ostalih pogledih sicer dober in potreben 
dokument, ki »izredno dobro rešuje mnoge probleme na področju družine, 
socialnih in drugih razmerij v družini«, a ministrstvo kljub veliko pomislekom 
poslancev in širše javnosti ni pripravilo nobenih amandmajev. »Zato,« je 
poudaril, »sam oz. PS SLS pri glasovanju o 2. in 3. členu ne bom sodeloval.« 
 

VODJA PS SLS JAKOB PRESEČNIK NA PRISTOJNEM ODBORU O DRŽAVNIH POKOJNINAH 
V sredo, 30. junija, se je Odbor DZ RS za delo, družino, socialne zadeve in invalide sestal na redni seji, da bi razpravljal 
o uveljavljanju pravic iz javnih sredstev ter o predlogu Zakona o socialno varstvenih prejemkih. Tekom razprave je 
vodja PS SLS Jakob Presečnik opozoril predvsem na spremembo, ki jo uvaja Zakon o socialno varstvenih prejemkih, 
in sicer, da se ukinja državne pokojnine. Poudaril je, da so v PS SLS predlagali amandma, da se teh  pokojnin ne 
ukine, saj jih prejemajo tisti, ki nimajo iz različnih razlogov možnosti prejemati pokojnin po drugih zakonih oz. merilih. 
Kot je rekel, je popolnoma drugače prejemati pokojnino kot pa prejemati nek socialnovarstveni prejemek, za 
katerega je treba periodično dokazovati, da ga imaš pravico prejemati.  

NA ODBORU ZA KMETIJSTVO, GOZDARSTVO IN PREHRANO ZA AVTENTIČNO RAZLAGO ČLENA ZAKONA O 
SKLADU KMETIJSKIH ZEMLJIŠČ  



V četrtek se je na pobudo SLS na nujni seji sestal Odbor DZ RS za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano in po razpravi predlagal Državnemu zboru RS, naj 
sprejme avtentično razlago prvega odstavka 16. a člena zakona o Skladu 
kmetijskih zemljišč in gozdov, kjer po mnenju pobudnikov seje, poslancev SLS 
in drugih, prihaja do spornega tolmačenja dela besedila, ki določa presečni 
datum in predstavlja pogoj za prenos zemljišč z države na občine. 
Kot je v razpravi na seji pojasnil prvopodpisani pod zahtevo, poslanec LDS 
Milan Gumzar, v postopku izvajanja določil prvega odstavka 16. a člena 
omenjenega zakona o neodplačnem prenosu zemljišč v last občin v praksi 
prihaja do problema zaradi nedorečenosti termina "nameniti" in različnega 
tolmačenja tega s strani upravičencev na eni strani ter Sklada kmetijskih 
zemljišč in gozdov na drugi strani. Po razpravi, v kateri je bilo slišati množico 
različnih mnenj, so člani odbora podprli predlog, da se sprejme avtentična 
razlaga člena kljub nekaterim pomislekom Zakonodajno pravne službe DZ RS. 
 

 

IZJAVA TEDNA 

 

Franc Pukšič, 
poslanec SLS: 
(Zoranu 
Jankoviću na 
zaslišanju 
pred 
parlamentarno 
komisijo o 
gradbenih 
poslih) »Sedaj 
niste v 
Mercatorju, 
kjer ste 
lastnik.« 

 

*** 
 

SLS ODSLEJ TUDI NA TWITTERJU! 
V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti 

Twitter, kjer boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali na aktualno politično 
dogajanje. Spremljajte nas torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku! 

Seveda pa še vedno velja vabilo v skupino »Dr. France Bučar – Podpora dr. Francetu Bučarju v zvezi z 
mnenjem o arbitražnem sporazumu«, tudi na spletni skupnosti Facebook, ravno tako tudi v skupino 

podmladka SLS Nove generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://twitter.com/ZerjavSLS
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts
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